
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 24. maj 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 461
Ifølge de danske økologiske frugtavleres egne oplysninger er en normal
dansk økologisk frugthøst på ca. 10 mio. stykker frugt om året. Via den dan-
ske skolefrugtordning blev sidste år uddelt ca. 14 mio. stykker frugt. Mener
ministeren, at det er rigtigt, at vi på den måde kommer til at importere uden-
landsk frugt, og hvilke konsekvenser har det for beskæftigelsen og omsætnin-
gen i dansk frugtavl?”

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V) og Henrik Høegh
(V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgerne på Erling.Bonnesen@ft.dk, Hen-
rik.Hoegh@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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